
5. Ansøgning om støtte til Enghave Plads Skatepark (2010-112305)
Foreningen Royal Copenhagen Skate vil i samarbejde med Copenhagen Skatepark hermed foreslå en 
total fornyelse af skatebanen på Enghave Plads. 

INDSTILLING OG Beslutning

Formanden indstiller,

at Vesterbro Lokaludvalg beslutter om Enghave Plads Skatepark skal støttes med 1.
50.000 kr. 

at Vesterbro Lokaludvalg bevilger støtten fra puljemidlerne2.

Problemstilling

Skatebanen på Enghave Plads har eksisteret i omkring 15 år. Alle ramper i parken er hjemmebygget 
af brugerne. Pt. tæller parken 18 ramper som hver dag bliver brugt flittigt. På trods af dårlig 
funktionalitet og slemt nedslidte materialer er parken besøgt af mellem 50 og 100 børn og unge hver 
dag i alle sommermånederne. Brugerne er både skatere, forældre, institutioner og forbipasserende.

Løsning

Ansøgningen har været behandlet på møde i Vesterbro Lokaludvalgs forretningsudvalg den 4/8-
2010. Forretningsudvalget bad sekretariatet om at undersøge, hvor meget der egentlig blev søgt om, 
om projektet der søges til er foreneligt med støtten fra Teknik- og Miljøforvaltning, og endelig 
indhente de oplysninger, der mangler i ansøgningsskemaet, som fx arrangørs navn. 
Forretningsudvalget besluttede samtidig at opfordre til at hundeluftningsanlægget langs Enghavevej 
inddrages som en udvidelse af Skateområdet.

Vesterbro Lokaludvalg skal beslutte om fornyelsen af Enghave Plads Skateanlæg skal støttes.

Økonomi

Vesterbro Lokaludvalg har i 2010 fået tildelt 2.559.000 kr. til selvstændig varetagelse. Hidtil er der 
disponeret over 1.035.038 kr. til puljeansøgere i 2010. Dertil kommer 608.333 kr. til ansættelser og 
406.926 kr. til egne projekter. Der er altså i alt disponeret over 2.050.297 kr. af de 2.559.000 kr., og 
dermed 508.703 kr. til rest.
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